



# PROTOKOLL

STUDIERÅDSMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2024-10-17

KL. 17:15.

**KALLADE:**

Ordförande:

Vice ordförande tillika justerare

Utbildningsansvarig tillika sekreterare:

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Ledamot

Arvid Sandström

Lovisa Loveby

Mathias Käck

Jasmine Carlsson

Melker Bååth

Gustav Heidenberg

Ellen Svensk

Malou Currivan

Elvira Lind

Sofia Hallgren

Klara Jenssen

Samuel Gustavsson

Tuva Sanner

Chiara Bergmark

Alice Blennerud

## 1 § MÖTETS ÖPPNANDE

Arvid Sandström öppnade mötet Kl.17:18.

## 2 § ADJUNGERINGAR

## 3 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE

Studierådet beslutade

*Att* välja Gustav Heidenberg till justerare tillika rösträknare.

## 4 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET

Kallelsen utgick 2024-10-03 i enlighet med kallelseförfarandet.

Studierådet beslutade

*Att* godkänna kallelseförfarandet .



## 5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA

**Bilaga:** Dagordning

Studierådet beslutade

*Att* godkänna dagordningen.

## 6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDEN

**Bilaga:** Protokoll 24-09-17

Protokoll från 24-09-17, är justerat och kan läggas till handlingarna.

Studierådet beslutade

*Att* lägga protokoll från 24-09-17 till handlingarna.

## 7 § MEDDELANDEN

Ordförande:

- Bedömargruppen har varit på plats för utv av LM programmet.
- Utbildningsdag på fakulteten, tema för dagen var fokus på översyn av JP. Frågor som diskuterades var dels seminarieformen och hur man ska få ut så mycket möjligt av dessa utbildningsformer.
- Översynsgruppens möte ställs in och frågan blir då hur man ska lösa detta, kanske ta det med fakultetsnämnden.
- Möte med joel måndag.
- VP 25 ska sättas nu under vintern. 18 november.

Viceordförande:

Utbildningsansvarig:

- Slutkursråd T3.
- Medverkat på utbildningsutskott.
- Utbildning för studerande skyddsombud.
  
- Möte med bedömargrupp för LM.

Ledamot Alice Blennerud

- Medverkat på slutkursråd för T2.
- Tillmötesgående från kursledningen, har förståelse för studenternas situation.



- Gotland togs upp.
- Teknikstrul med föreläsningar för gotlandsstudenter.
- PM's rättningstid drog ut på tiden på grund av sjukdom av lärare. Man upplever att man får olika förutsättningar, lärare strökunder med röd penna ord som han inte gillade.
- Olika förutsättningar för olika studenter beroende på vem man får.

#### Melker Bååth

- Ny litteratur på T1, juridikens nycklar har tagits bort.

## 8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT

## 9 § TILLSÄTTANDE AV ARBETSGRUPPER

**Bakgrund:** Under föregående mötet så diskuterades arbetsgrupper och vilka av dessa som ska tillsättas nu till hösten. Ledamöterna har fått ta del av de arbetsgrupper som ska tillsättas och givits tid att fundera över dessa.

Bilaga: Arbetsgrupper.

#### **Aktuella Arbetsgrupper:**

- Arbetsgrupp 1 - förändringar på terminskurser avseende Juristprogrammet.  
Ellen Svensk, Chiara Bergmark, Malou Curriuan, Melker Bååth.
- Arbetsgrupp 2 - avancerad- och mastersnivå.  
Jasmine Carlsson, Alice Blennerud, Elvira Lind, Gustaf Heidenberg.
- Arbetsgrupp 3 - synliggörande av studiebevakande verksamhet  
Sofia Hallgren, Elvira Lind, Tuva Sanner.
- Arbetsgrupp 4 - lantmäteriprogrammet  
Mathias Käck, Arvid Sandström, Klara Jenssen, Gustaf Heindenber.
- Arbetsgrupp 5 – examinations gruppen  
Malou Curriuan, Sofia Hallgren, Samuel Gustavsson.

Studierådet beslutade



*Att* Fastställa arbetsgrupp 1-5.

*Att* tillsätta de personer som listas ovan i respektive grupp.

## 10 § ÖVRIGA ÄRENDEN

- Arvoderingar till de olika grupperna. Vad är det som gäller för de olika grupperna?
  - o Finns styrdokument från fakultetsnämnd, Som kommer att skickas ut.
  
- Skriva avgränsande för att förtydliga vilket program som avses i framtida kommunikation.

## 11 § ORDET FRITT

## 12 § MÖTETS AVSLUTANDE

Arvid Sandström avslutade mötet kl. 18:14.

